
Oświadczenie złożone 

przez senator Halinę Biedę 

na 61. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 marca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Urzędu Lotnictwa Cywilnego Piotra Samsona 

Po pierwsze, proszę o odpowiedź na pytanie, co było głównym powodem wydania decyzji zmieniającej 

zgodę na przeloty samolotów Polskich Linii Lotniczych „Lot” na trasie Katowice – Stambuł na zgodę na 

przeloty na trasie Kraków – Stambuł. Stało się tak mimo licznych przygotowań prowadzonych przez lotnisko 

w Katowicach-Pyrzowicach oraz jego gotowości na uruchomienie takich przelotów. 

Po drugie, proszę o informację, kiedy zostanie wydana zgoda eksploatacyjna na loty na trasie Katowice – 

Erywań, zgodnie z wnioskiem linii Wizz Air. 

Chciałabym tylko dodać, że lotnisko w Katowicach-Pyrzowicach poczyniło naprawdę wielkie starania, 

aby mogły się odbywać loty właśnie na trasie Katowice – Stambuł. Niezrozumiałe jest, jak myślę, i dla władz 

lotniska, i dla naszego województwa, i dla pasażerów, że nagle ta decyzja została zmieniona. Słyszy się 

pogłoski, że zrobiono to z przyczyn politycznych. Bardzo proszę o podanie powodu, dlaczego tak się stało. 

Halina Bieda 


